



Protokoll styrelsemöte - 2024-04-24

1. Formalia

1.1 Mötets öppnande

12.08

1.2 Närvarande

Julia
Linus Michelin
Emma Johansson
Lova Thoren
Emma Johansson
Axel Lindberg
Emilia Cantillana
Moa Eklund
Max Hillenborg
Noah Jönsson
Oliver Yvling-Lind
William Ramberg
Melissa Yasar

1.3 Anmäld frånvaro

Isak Nordström

1.4 Val av mötets ordförande

Linus Michelin nomineras och tackar ja

1.5 Val av mötets sekreterare

Oliver Yvling Lind nomineras och tackar ja

1.6 Adjungeringar

Lova, Emilia, Axel, Noah, Linus





1.7 Mötets behöriga och beslutsmässighet

Emma, Julia, Oliver, William, Moa, Max, Melissa,

1.8 Föregående protokoll

1.9 Val av justerare

Julia och Moa

1.10 Anmälan av övriga frågor

Inga anmälningar kom in

1.11 Föredragningslista godkännande

Godkänd

2. Rapporter och meddelanden

2.1 Styrelsen

Ordförande:

Ordförat, gått på möten, hanterat skåp, kontakt med andra sektioner, osv.

Vice ordförande:

Squalpgrejer

Ledamöter:

Squalpmöte nästa vecka, skåp hanteras långsamt,

JML:

Utbildning - trained trainer ; hur man håller i utbildningar och workshops inom JML
Vill ha något sorts praktiskt att göra, kanske kommer





2.2 Organ och nämnder:

Företagsgruppen(FG):

Vet vilka som ska vara med, ska sätta upp möte, börja planera

Qlubbmästeriet(QM):

VPR i huvet - färdigplanerat, stadutbildade har kommit in

Mottagningsgruppen(Mogen):

Faddrar ska få utbildning, pratat med kansliet, mottagningsuppdrag och underhållare inskickat, öfverphöz har haft phöz har haft möte

Studienämnden(SN):

Spelgruppen(STRUPPEN):

- förslag: jackbox

Idrottsgruppen(IG):

Foosball bord ska monteras, säkerhet för att säkra studiero ska ha någon sorts lock på

Lokalnämnden:

Ej närvarande

2.3 THS, Övriga:

Revisorer:

Ej närvarande

3. Besluts- och diskussionspunkter

3.1 Sångböcker

Försäljning: 12 350 kr

Håller dialog med bokförlaget, trycket ska fixas. kommer nya böcker

3.2 IsF-pin

Kostnad <4 000 kr | 20 kr per pin ungefär





Röstning av att skaffa pin: Överväldigande majoritet från styrelsemedlemmar

3.3 TT-flytt.

Ordförandemöte 24-04-10

Lokalmappningsförslag från ordförandemötet den 10/4-24 där alla sektionsordföranden diskuterade olika förslag. Me och Tbas var inte närvarande vid mötet.

TT ⇒ Nymble i 1 år

Nej

TT ⇒ Konsulatet

Nej

TT ⇒ Draget(Dragskåpet)

nej

TT ⇒ Issy

Ja

TT ⇒ OaSen

Kanske

TT ⇒ Smörjis

Ja

Dr+T+TT ⇒ T-centralen

Nej

TT ⇒ Hardox, OPEN ⇒ Smörjis/OaSen

Ja

OPEN ⇒ Issy, TT ⇒ Hardox





Ja

IsB ⇒ OaSen, TT ⇒ Bygget

Nej

A ⇒ OaSen, TT ⇒ Bygget

Ja

OPEN ⇒ Konsulatet, TT ⇒ Hardox

Kanske

TT ⇒ Självstudieplatser i Bygget, TT ⇒ Stående bokning i Kröken

Att använda kröken till sektionslokal är ett förslag som dykt upp tidigare. Det är en möjlighet men det finns mycket som talar emot. Under våren är Kröken bokad 3-7 dagar i veckan med undantag för enstaka veckor. Det är en relativt hög belägningsgrad och samtidigt efterfrågar KF mer utrymme i Nymble för sektionsaktiviteter.

Kanske

Nymble till ny sektionslokal (Kröken eller dylikt)

Kanske - TT får en lokal i Nymble som sektionslokal

TT+IN ⇒ Ny sektionslokal

Nej

Phösarlokaler till ny sektionslokal

Det som diskuterades här var att diskutera med KTH om att bygga en sektionslokal här (Kan bli svårt då man måste ha en egen ingång samt att det här blir då den enda lokalen vi får)

Nej

Q2 till ny lokal

Nej

3.4 Styrelsen läsår istället för kalenderår.

Ska öppna upp för att 3an kan ta poster som inte drar över examen

Förslag - undersöka och validera att ändra i stadgarna för att detta ska fungera.

3.5 THS-medlem för att komma in i Rudan efter kl 17

Kan bli svårt att kontrollera, dumt att begränsa studenter då det är våra





4. Övriga frågor

5. Nästa möte

5.1 Alumnimedlemskap

6. Mötet avslutas

13.11

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Julia H', is positioned on the left side of the page.

